
   

 

 
 
Interpellation till Ordföranden i KSON, Hanna Stymne Bratt (S) 
 
 
 
Barn- och ungdomspsykiatrin (BUP) i Norrtälje står inför stora utmaningar med långa 
väntetider för neuropsykiatriska funktionsnedsättningsutredningar (NPF-utredningar). Vi 
kunde nyligen läsa i Norrtelje Tidning att väntetiden för närvarande är cirka två år, vilket har 
allvarliga konsekvenser för barn och deras familjer.  
 
De nuvarande långa väntetiderna på cirka två år är oacceptabla och påverkar barnens 
möjligheter till tidig intervention och stöd. Som ordförande har du en nyckelroll i att initiera 
och övervaka åtgärder som kan minska dessa köer. Det är viktigt att få en tydlig bild av vilka 
konkreta insatser du planerar eller redan har satt i verket för att förbättra situationen. 
 
Fråga 1: Vad gör du personligen för att snabbt komma till rätta med de långa 
väntetiderna för NPF-utredningar vid BUP Norrtälje? 
 
Flickor med autism visar ofta annorlunda och mindre uppenbara symptom jämfört med 
pojkar, vilket kan leda till att deras behov förbises.  
 
Fråga 2: Vad gör du för att säkerställa att flickor med autismspektrumtillstånd inte 
avfärdas på grund av deras förmåga att maskera sina symptom, och vilka specifika 
åtgärder har du vidtagit för att tillse att flickor inte felaktigt avfärdas när 
organisationen ska förkorta köerna? 
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